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Zápis ze zasedání Akademického senátu Divadelní fakulty JAMU 
ze dne 23. listopadu 2021 

 
 
Přítomní senátoři (9): 
BcA. Stanislav Čaban, doc. Mgr. Igor Dostálek, doc. MgA. Lukáš Rieger, Ph.D., doc. MgA. Hana 
Slavíková, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D., doc. MgA. Jan Šotkovský, 
Ph.D., 15 min po začátku dorazil MgA. Šimon Peták, BcA. Martin Modrý (připojen online), 
 
Hosté (1): doc. Mgr. Petr Francán (děkan DF). 
 
 
Program:  
 
Zahájení 
Předsedkyně AS DF Petra Vodičková přivítala přítomné senátory a hosty. Konstatovala, že zasedání 
AS DF bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem AS DF a prohlásila Akademický senát Divadelní 
fakulty JAMU za usnášeníschopný.  
 
Předsedkyně pověřila vyhotovením zápisu ze zasedání tajemníka AS DF doc. Igora Dostálka a 
představila program zasedání, kde navrhla změnu v pořadí jednotlivých bodů – program jednání byl 
schválen v následujícím pořadí:  
 

1. Zahájení  
2. Projekt 11+1  
3. Uskupení FEEL a jeho činnost  
4. Prohlášení AS DF  
5. Různé́  

 
2. Projekt 11+1 
Doc. Rieger představil iniciativu na pomoc běloruským studentům. MUNI uspořádala dvě velké akce. 
Studuje u nich několik běloruských studentů. 17. listopadu byla zahájena výstava, proběhla projekce 
dokumentu a debata s odborníky. Senátor Rieger ocitoval text z uvedení výstavy (vernisáže). Jde o 
projekt solidarity s uvězněnými studenty v Bělorusku (Minsku). Vznesl otázku, jestli bychom podobné 
partnerství solidarity nemohli navázat s konkrétní školou. Následovala diskuse, kde bylo řešeno, zda a 
jak je možné pomoci perzekuovaným studentům v Bělorusku. Děkan DF připomněl, že v loňském roce 
bylo přispěno částkou 150 tis. Kč na studium studentům na HF. Zmínil, že by bylo dobré vyzvat kolegium 
rektora k upřesnění možností a zacílení těchto stipendií. Studenti, kteří zvládají češtinu, mohou u nás 
studovat a škola by jim mohla zajistit sociální zázemí. Doc. Šotkovský připomněl, že se obdobnou 
tématikou zabývají a je v ní aktivní Divadlo Husa na provázku a přislíbil prověření aktivit DHNP. 
Předsedkyně sumarizovala diskusi s tím, že uvedená zjištění a možnosti bude směřovat ke Kolegiu 
rektora. 

 

(K jednání se přidal senátor Šimon Peták) 
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3. Uskupení FEEL a jeho činnost  
Zástupci uskupení FEEL navštívili zasedání AS DF před dvěma lety s prosbou o podporu, kterou 
dostali a následně jednali s panem děkanem. Předsedkyně Vodičková požádala děkana DF o shrnutí 
finanční podpory, která byla uskupení FEEL přidělena. Uskupení FEEL obdrželi příspěvek 25 tis. Kč 
v rámci které byly uhrazeny aktivity spojené s dokončením filmu Mariky Smrekové zabývající se 
ekologickou tématikou a dále a dále odborná přednáška v rámci festivalu JAMŮví. Senátoři se shodli, 
že předsedkyně požádá zástupce uskupení FEEL o jejich účast na dalším zasedání AS DF. 
 
 
4. Prohlášení AS DF 
Senátor Peták vyzval AS DF k formulování prohlášení směrem k proběhnuvšímu Setkání akademické 
obce dne 12. 10. 2021. Proběhla intenzivní diskuse, kde bylo vyhodnoceno, že vzhledem 
k připravovaným krokům vedení DF JAMU není žádoucí a vhodné, aby docházelo k tříštění informací a 
aktivit. AS DF se shodlo, že další kroky směrem k veřejnému prohlášení přenechá děkanovi DF. 

 
5. Různé 
Vodičková informovala AS DF o průběhu volby rektora. 
 
 
Zasedání bylo ukončeno. 
 
 
 
 
 

Zápis vypracoval 6. prosince 2021 I. Dostálek 
Verifikovala P. Vodičková 
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